
Záznam ze 4. zasedání  

ŠKOLSKÉ RADY Gymnázia Václava Hlavatého, Louny, Poděbradova 661 

ve funkčním období 1.7.2021-20.6.2024 
 

Datum:  22.6.2023 

Místo:   sborovna školy 

Přítomni: Jiří Smetana, JUDr. Dagmar Csonková, Mgr. Lucie                       Rychtrová, 

Mgr. Zdeněk Zákutný, Karolína Csonková 

Omluveni :  Mgr. Olga Krátká 

Host: Mgr. Daniel Syrovátko, ředitel školy 

 

1. Zahájení 

Předseda ŠR zahajuje jednání a vítá všechny přítomné.. 

 

2. Kontrola usnášeníschopnosti 

Předseda ŠR kontroluje usnášeníschopnost, ŠR je usnášeníschopná. 

 

3. Schválení programu 

Program jednání :  

• Hospodaření školy 

• Zhodnocení roku 

• Výsledky přijímacího řízení 

• Příprava na školní rok 

• Změny v pedagogickém sboru 

• Aktuality 

• Dotazy 

Usnesení: ŠR schvaluje předložený program 

Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

4. Kontrola plnění usnesení z předchozího zasedání 

Z minulého zasedání nebyla žádná usnesení, která by se vztahovala k dnešnímu zasedání. 



 

 

5. Hospodaření školy 

Vyjádření ředitele školy k hospodaření školy. Probrané podbody: rozpočet školy, výsledek 

hospodaření, navýšení energií, navýšení dotací na provoz od krajského úřadu.  

6. Zhodnocení roku 

Ředitel školy se vyjádřil k výsledkům maturitní zkoušky, umístění studentů v soutěžích a 

olympiádách a jazykovým certifikátům. Ze strany školské rady padl dotaz na hodnocení 

ročníkových prací. 

7. Výsledky přijímacího řízení 

Ředitel školy promluvil o počtech uchazečů, školách, ze kterých se uchazeči hlásili a o tom, 

zda Gymnázium Václava Hlavatého v Lounech bylo první či až druhou možností. Také se 

nahlédlo do tabulky porovnání úspěšnosti uchazečů, a to jak v rámci kraje, tak celé republiky. 

Následoval dotaz na porovnání s předešlými roky. 

8. Příprava na školní rok 

Tento bod se samostatně neprobíral, všichni členové se shodli, že se prolíná v předešlých a 

následujících bodech. 

9. Změny v pedagogickém sboru 

Vyjádření ředitele školy k odchodu pedagožky na mateřskou dovolenou a náhrady za ni, 

návratu po mateřské dovolené, nahrazení výuky výtvarné výchovy, nástupu školní 

psycholožky a hledání prostor pro její působení a také o plánu školy na přijetí projektového 

manažera na poloviční úvazek.    

10. Aktuality 

Ředitel školy informoval školskou radu o dokončení výměny šatních skříněk, rekonstrukci 

střechy, která proběhne o prázdninách, opravě soklu, opravě učeben pro nově nastupující 

třídy a učebny chemie. Probralo se také zřízení samostatného pracoviště pro školního 

psychologa a nových šaten pro uklízečky. Školská rada byla informována o projektu 

„Šablony pro GVH Louny“ (projekt z operačního programu Jan Amos Komenský), který 

zahrnuje školního asistenta, psychologa, karierního poradce, vzdělávání a spolupráci 

pracovníků ve SŠ, podporu žáků s odlišným mateřským jazykem a odborně zaměřená 

tematická a komunitní setkávání ve SŠ. Dále následovalo informování o projektu 

„Konektivita GVH Louny“, který má za cíl obnovu koncových zařízení a připojení školy na 

vysokorychlostní internet. Tento projekt by mohl začít již v listopadu roku 2023 a jeho konec 

se předpokládá v dubnu 2024. Připravuje se také projektová žádost „modernizace laboratoře 

fyziky“, s předpokládanou udržitelností na let.  

 

Zapsala Karolína Csonková. 

 



 

 

 


